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Geachte mevrouw Van Engelshoven,  

 

Dankzij het aantrekken van de economie neemt het aantal studenten dat een opleiding volgt in de 

beroepsbegeleidende leerweg (bbl) weer toe. Ook onder werkenden die willen opscholen of bijscholen 

neemt de belangstelling voor deze leerroute toe. Uit het tweede deel van SER-advies over de toekomst van 

het beroepsonderwijs blijkt ook de relevantie van de bbl voor een leven lang ontwikkelen. 

 

In de bbl leerroute leveren leerbedrijven een aanzienlijke bijdrage aan het opleiden van de mbo-studenten 

in de beroepspraktijk. Bedrijven die een bbl-student begeleiden, kunnen daarvoor nu een vergoeding 

krijgen vanuit de Subsidieregeling Praktijkleren. Onderwijs en bedrijfsleven binnen SBB hebben eerder ook 

geadviseerd over de inrichting van deze subsidieregeling. In onze brief van 27 januari 2017 (kenmerk: 

gev17-0031mr/BES_Alg) hebben wij uw voorganger gevraagd een vast bedrag voor leerbedrijven te 

garanderen. Bij een toenemend aantal bbl studenten en een gelijkblijvend subsidieplafond zal de feitelijk 

uitgekeerde subsidie per leerwerkplek verder dalen en levert dat leerbedrijven veel onduidelijkheid op over 

het te ontvangen bedrag.  

 

Op dit moment wordt de subsidieregeling praktijkleren door u geëvalueerd. U neemt op korte termijn ook 

een besluit over het verlengen van de regeling. Voor leerbedrijven is de lopende evaluatie en het uitblijven 

van een besluit over voortzetting van de subsidieregeling praktijkleren een onzekere situatie. Veel bedrijven 

beslissen in de maanden april en mei over het wel of niet starten met bbl-trajecten in het nieuwe schooljaar 

2018-2019. Onduidelijkheid over verlenging van de regeling maakt dat de betrokken bedrijven vrezen een 

aanzienlijke tegemoetkoming in de begeleidingskosten van de bbl-studenten mis te lopen. Door deze 

onzekerheid wil een deel van de leerbedrijven vooralsnog geen of minder nieuwe bbl-trajecten starten in 

het schooljaar 2018-2019.  

 

Zoetermeer, 23 april 2018 

Betreft: Snel duidelijkheid over voortzetten subsidieregeling praktijkleren 

Kenmerk: hv18-0146mr/BES_Alg 



 

 

Wij vragen u, namens onderwijs en bedrijfsleven verenigd in SBB, zo snel mogelijk een besluit te nemen 

over de continuering van de subsidieregeling praktijkleren. Zowel leerbedrijven, bbl-studenten en scholen 

zijn gebaat bij snelle duidelijkheid over de voortzetting van de regeling. Juist in deze periode waarin de 

deelname aan de bbl zich aan het herstellen is, is het belangrijk leerbedrijven te stimuleren leerbanen voor 

de bbl beschikbaar te stellen met de zekerheid dat zij de tegemoetkoming in de begeleidingskosten kunnen 

blijven ontvangen.  

 

Wij vertrouwen op een spoedige reactie van uw kant. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

        

 

 

 

Ton Heerts      Ineke Dezentjé Hamming- Bluemink 

voorzitter SBB      vicevoorzitter SBB 


